
Beste Raadscommissie, 

  De Dorpsraad Wognum adviseert sterk negatief over het voorgenomen plan van wethouder Broeders om een 
middelgrote huisvestingslocatie te realiseren op locatie Appelschenkbos. 

  Hier zijn drie redenen voor: 

1. De verkeersproblematiek is al groot genoeg op de Hoornseweg. Door de realisatie van een 
huisvestingslocatie dichtbij de Hoornseweg zal de verkeersdrukte daar verder toenemen. Realiseert de 
commissie zich dat de nieuwbouwplannen in Nibbixwoud (200 woningen) ook voor toename van de 
verkeersdrukte op de Hoornseweg zal zorgen? De verkeersveiligheid neemt verder af; 

2. De gekozen locatie is een mooi stukje agrarisch gebied. De natuurlijke baken tussen stad Hoorn en ons 
mooie dorp Wognum wordt dan opgeofferd aan bebouwing. Mocht dit gerealiseerd worden, dan staat 
spoedig de weg open voor verdere bebouwing tussen Hoornseweg, de historische spoorlijn Hoorn-
Medemblik en de Cromme Leeck. Deze driehoek wil de Dorpsraad Wognum graag in stand houden en 
verder geen 'drukte' aan toevoegen; 

3. De Dorpsraad Wognum is van mening dat arbeidsmigranten zo dicht mogelijk bij het werk gehuisvest 
dienen te worden. Juist om onnodige verkeersbewegingen tegen te gaan. Reeds eerder (medio 
november 2023) heeft de Dorpsraad Wognum over dit onderwerp schriftelijk negatief geadviseerd naar 
de gemeente en tevens de vraag gesteld of de gemeente Medemblik inzichtelijk heeft 
hoeveel arbeidsmigranten in de buurt van de dorpskern Wognum werken. Een antwoord op deze vraag 
hebben wij nimmer mogen ontvangen. Pas na interventie van burgemeester Pijl werd onze vraag op 1 
mei jongstleden beantwoord: "Helaas is het niet te achterhalen hoeveel arbeidsmigranten er werkzaam 
zijn in Wognum.". Als de gemeente niet weet hoeveel arbeidsmigranten er in de dorpskern Wognum 
werken, hoe kan dan locatie Appelschenkbos überhaupt in beeld zijn voor huisvesting? 

Dorpsraad Wognum. 

 


